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Verslag 22 januari 2024 
Locatie: gemeentehuis Zwijndrecht 
 
 
Aanwezig:   Max van de Pol (voorzitter), Jan van Baren, Pauline de Vries, Nel de Jong, Jannie Rosman, 
Corina Heijstek, Jacques Daamen, Roos Vigelius, Erik Bezemer (leden), Suzanne Visser (gemeente 
Zwijndrecht);  Lydia Bijnagte (aspirant lid); Alberta van den Dool (verslag). 
Afwezig: Jeanet Moerings (Zorgbelang Inclusief)   
 

1 Welkom, vaststellen van de agenda 
Alberta notuleert, Jeanet afwezig 
Vaststellen van de agenda. 
De voorzitter heet allen welkom, deze eerste vergadering van het nieuwe jaar. Hij blikt vooruit 
op een aantal zaken die spelen in 2024: het gesprek met de Woonruimte Advies Commissie, 
Jeugdbeleid, asielzoekers naar ARA, Sport/jongeren. 
Aan de agenda wordt toegevoegd bij agendapunt 8: ‘asielzoekers ARA’. 
Hiermee wordt de agenda vastgesteld. 

2 Verslag en actielijst van de vergadering van 11 december 2023 (bijlage) 
a. Tekstueel en naar aanleiding van 
 Pg. 1: Zahra Bouzidi is geen lid meer. Jan van Baren verneemt desgevraagd, dat hij zal 

zoeken naar nieuwe aanwas voor de adviesraad in de doelgroep die Zahra 
vertegenwoordigde.  Suzanne geeft aan, dat ook vanuit de gemeente aandacht is 
gevraagd voor meer representativiteit van de gemeente Zwijndrecht in de adviesraad. 

 Pg. 1, Lydia Bijnagte was als aspirant lid aanwezig. Zij geeft aan graag een bijdrage te 
willen leveren in de toekomst. Zij zal dit formeel bevestigen naar de wethouder. 

 Pg. 2.2b, klachten Drechthopper: er wordt afgesproken, dat Jannie Rosman aangemeld 
wordt voor het Vervoersplatform van de RAS namens de Inwonersadviesraad. 

 Pg. 2.3, penningmeesterschap: Jacques blijft zijn taken voorlopig uitvoeren. Er wordt 
afgesproken dat geadverteerd wordt in De Brug, voor een penningmeester, die binding 
moet hebben met het Sociaal Domein. 

 Pg. 2.4, dementie: Jan meldt, dat de procedure inzake de aandachtsfunctionaris nu 
gaat lopen. Verder is men bezig met het Odensehuis, samen met Hendrik-Ido-
Ambacht. Suzanne meldt, dat het antwoord van de gemeente op het uitgebrachte 
advies rondom dementie in concept gereed is. Het signaal was duidelijk, en één en 
ander is in proces. Als laatste wijst Jan op de Wereldalzheimerdag op 21 september, 
het thema is Samen Bewegen. Er wordt gewezen op de link met het sportakkoord. 

 Pg. 2.4, Mervazorg: Suzanne heeft daarmee contact gehad, de vraag was wat de 
gemeente en Mervazorg over en weer voor elkaar zouden kunnen betekenen. In de 
vergadering van de Inwonersadviesraad is niets toegezegd aan Mervazorg; er is in het 
advies ook niet de naam van Mervazorg genoemd.  

Het verslag wordt vastgesteld. 
b. Actiepunten 

De volgende opmerkingen: 
 2602.04, VN-verdrag: Suzanne meldt dat het college met de basis heeft ingestemd; 

over enkele weken wordt meer bekend. 
 1610.04, Mijn SDD: dit is vorige week in de vergadering van de RAS besproken, waarbij 

de SDD een vereenvoudiging heeft toegezegd, binnen twee maanden. Als dan na twee 
maanden niet blijkt dat het werkt, volgt een advies aan de wethouder. 

 1311.03, gezamenlijk advies Sportplatform naar aanleiding van netwerkbijeenkomst 
november: de eindrapportage wordt afgewacht (maart 2024). 
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 1311.05, naar aanleiding van het doorsturen legitimatiebewijs: de RAS liep tegen 
dezelfde zaken aan bij de vorming van een stichting als de IAR. De voorzitter heeft 
adviezen ingewonnen, en hoopt daarmee nu de gang in het vervolg te krijgen. 

 1112.01, benoemingen leden IAR worden voortaan in het tweejaarlijkse gesprek tussen 
de voorzitter en de gemeente meegenomen. 

De volgende actiepunten zijn afgehandeld: 1610.04, 1311.03, 1311.07, 1112.01, 02, 03, 04 en 
05. 

3 Uitgebrachte adviezen / brieven 
a. Dementie vriendelijke gemeente, bijlage 3a 

Zie agendapunt 2a. 
b. Reactie IAR werkwijze beoordeling bouwtekeningen, bijlage 3b 

Suzanne deelt de stand van zaken met betrekking tot de relatie met de WoonAdviesCommissie 
die moeizaam verloopt. De gemeente voert de regie nu strak en een volgende stap wordt 
overwogen. 
De WAC is een adviescommissie van de gemeente, en er wordt samenwerking verwacht met 
de andere adviescommissies. 
De IAR wil graag verbinden, en tot een compromis komen. 
De WOBO is een subcommissie van de Seniorenraad, die zichzelf heeft opgeheven. 
Roos wijst op woningen voor inwoners met een psychische aandoening, ook hier is aandacht 
voor nodig; Suzanne zal de contactgegevens van Roos delen met een betreffende collega. 
De voorzitter wijst afsluitend op de opdracht vanuit de provincie inzake sociale woningbouw. 
Nog uit te brengen adviezen: 
•Ongevraagd advies over problemen jeugdhulp regionaal/ lokaal agenderen (na januari 2024)  
•Mijn SDD: reactie sturen naar SDD/advies schrijven naar de Regionale  
•Eventueel gezamenlijk advies schrijven met Sportplatform n.a.v. netwerkbijeenkomst op 16-11-2023 Sportplatform 

4 Voortgang Inwonersadviesraad Zwijndrecht:  

• Seniorenraad 
Nel geeft een kort verslag van wat besproken is in de vergadering van vorige week: 

- Agenda’s en verslagen van beide raden zullen weer gedeeld worden, zoals eerder 
besproken. 

- Zaterdag 9 maart is er IKIGAI in het Spektakel, de Seniorenraad wordt hier bij 
betrokken. 

- Valpreventie: Julia (..) wordt uitgenodigd voor de volgende vergadering. In het 
Sportakkoord is een flink bedrag voor valpreventie gereserveerd. 

- Dementievriendelijke gemeente: is ondertekend door de voorzitter. 
- Voedselbank  
- Rijvaardigheidstest voor ouderen: wat te doen als blijkt dat iemand niet meer goed kan 

rijden. 
- Zwijndrechtpas: wordt in sommige gevallen niet goed gebruikt; vanuit de gemeente 

wordt dit zo goed mogelijk afgedicht. 

• Stand van zaken Stichting Inwonersadviesraad: Max en Jacques 
Zie agendapunt 2b. 

• Vacature penningmeesterschap 
De voorzitter stelt de advertentie op, die hij deelt met Jacques, en doorstuurt naar Suzanne. 

5 Thema: bespreken concept jaarverslag 2023   
Als bijzonderheden wijst de voorzitter nog op de recente vragen aan de SDD, en op de inzet 
van Medipoint. Corina haakt in  op dit laatste punt, zij benoemt dat ingeval een casemanager 
van Medipoint  voor cliënten met ingewikkelde situaties ziek is, er geen vervanging is. Dit punt 
neemt de voorzitter mee naar de RAS. 
Eventueel kan het jaarverslag nog aangevuld worden met bijeenkomsten die bezocht zijn. 
Het concept wordt voorlopig vastgesteld, voor de volgende vergadering is het compleet. 
De eindafrekening is conform de afspraken, en wordt vastgesteld. 
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6 Speerpunten, stand van zaken. Welke zaken spelen er? 
•  Armoede:  Pauline   
Pauline geeft aan, dat het bij de kledingbank nog niet vlekkeloos verloopt. 
Verder wijst Pauline op een artikel in De Brug, waardoor verwarring is ontstaan, over 
kwijtscheldingen (SVHW – Belastingdienst – gemeente); zij stuurt dit artikel door naar Suzanne, 
met de vragen die er zijn. 
• Jeugdhulp: Pauline, Max 
Er komt een nieuwe jeugdverordening. De voorzitter wijst op een regionale bijeenkomst, die 
wordt georganiseerd.  
De overgangsmomenten bij 18 jarigen lijken toch kwetsbaar te blijven, met name bij jeugdigen 
die eerst hulp afwijzen en hierop terugkomen, en jeugdigen die buiten Zwijndrecht woonden 
en weer terugkeren. Deze jongeren moeten niet tussen wal en schip raken. Deze vraag wordt 
meegenomen bij de uitnodiging van de betreffende functionaris in de IAR. 
Schoolverzuim is ook een aandachtspunt. Pauline ziet dit veel gebeuren om zich heen, waarop 
de voorzitter uitleg geeft hoe één en ander in elkaar steekt. Als Pauline dit frequent signaleert 
zal er een advies naar de gemeente gaan, waarop de gemeente met de leerplichtambtenaar in 
gesprek zal gaan die dit aankaart bij de schoolbesturen. 
• Regionale Adviesraad: Max 
In de vorige week was er een vergadering. Ten aanzien van de SDD is aangegeven dat die 
laagdrempelig moet zijn. De verordening van de SDD wordt aangepast in de komende 
maanden, en komt terug in de lokale gemeenten en in de regio.  
Het vervoer door de Hoppers is besproken, dit lijkt goed te gaan in tegenstelling tot de 
geluiden in Zwijndrecht. Het is goed dat Jannie deel gaat nemen aan het Vervoersplatform. 
De casus die Roos doorgaf over een cliënt die gebruik van vervoer wilde maken naar therapie is 
opgelost. 
Er wordt gewezen op vervoer naar het ziekenhuis met de Drechthopper. In feite hoort de 
zorgverzekering dit te vergoeden. 
Binnenkort zullen alle ‘vervoerders’ in Zwijndrecht met elkaar een overleg hebben. Via Jannie 
zal de IAR dan ook aansluiten. 
Sinds 1 januari is de RAS als stichting ingeschreven bij de Kamer van Koophandel. Er wordt nu 
nog een bankrekening aangevraagd. 
• VN-verdrag/inclusie-agenda: Corina 
De verwachting bestond, vanwege de val van het kabinet, dat één en ander in de wachtstand 
zou  komen, maar dat is niet het geval. Wordt vervolgd. 
• Sport: Erik 
Erik geeft aan, dat vorige week de regiegroep bijeen was, inzake het Sportakkoord. Er is een 
voortgangsdocument opgesteld. Erik noemt een aantal voorbeelden van zaken die lopen: 

- Volwassenenfonds voor mensen onder de armoedegrens 
- Nieuwe ambassadeur inzake toegankelijkheid 
- Beweegvriendelijk inrichten van openbare ruimten 
- Inventarisatie behoefte aan sporten en bewegen onder jeugdigen 
- Cultuurbehoefte inventariseren/cultuurcoach 
- Campagne sociaal veilige sport/veilig sportklimaat 
- Campagne belang van vrijwilligers in sport 
- Professionalisering platform sport en bewegen met een loket voor ondersteuning 
- Routekaart motorische ontwikkeling scholen 
- LPS systeem reactiespel voor scholen 
- Sport en bewegen voor kinderen onder vier jaar onder de armoedegrens 
- Onderzoek beweegbehoefte in relatie tot beschikbare capaciteiten 
- (Door)ontwikkelen gemeentelijk speelruimteplan 
- Ondersteuning verduurzaming eigen accommodaties 
- Watertappunten 
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- Keepfitters - valpreventie 
• Woon Advies Commissie: Corina   Bijlage  
Zie agendapunt 3b. 

7 Mededelingen en Rondvraag 

• Jeanet: svp groepsfoto maken voor website en vaker nieuwsberichten aanleveren voor 
op de website svp 

• Jacques vraagt of de nieuwe leden hun bankgegevens doorgeven. 

• Roos wijst op een presentatie inzake fictieve mantelzorger in de GGZ op 28 maart, de 
uitnodiging wordt doorgestuurd. 

• Verder benoemt Roos de artikelen in De Brug van de IAR. Er wordt een nieuw schema 
opgesteld door Jeanet. 

• Suzanne wijst op een mail van haar collega, waarin uiteengezet wordt dat Zwijndrecht 
huishoudens gaat ondersteunen die lijden onder energiearmoede. Er wordt een naam 
gezocht voor een slogan. Er wordt de voorkeur uitgesproken voor ‘Samen energie 
besparen’, maar nog beter lijkt ‘Energiemaatje’. Er moet naar voren komen dat het om 
hulp gaat. 

• Jannie heeft met de wethouder gesproken, en heeft instemming ontvangen om lid te 
worden van de IAR. Lydia en Nel zullen samen uitgenodigd worden bij de wethouder. 

• Pauline geeft aan dat het noodfonds energie weer actief is, en het aanvragen nu snel 
lukte. 

De voorzitter wijst op de berichten inzake asielzoekers die gehuisvest zullen worden in ARA. Dit 
heeft gevolgen voor de sociale cohesie in Zwijndrecht omdat uitonderhandeling plaatsvond: er 
is grootstedelijke ondersteuning toegezegd (veerkrachtige buurten). Suzanne zal informeren of 
één van de betreffende ambtenaren in de volgende vergadering een toelichting kan  komen 
geven. De IAR wil graag meedenken. 
Erik merkt op, dat vanuit het Sportplatform is gewezen op de volgende drie zaken, waar 
aandacht voor moet zijn: 

- Het zwembad in ARA wat gebruikt wordt voor zwemlessen voor kinderen met een 
beperking 

- De beweegtuin bij ARA en het volleybalterrein 
- Het recreëren in het algemeen in het gebied bij ARA 

7 Volgende vergadering 19 februari 2024: 
Thema:  
Vergaderschema 2024 bijlage 8 
De voorzitter sluit de vergadering ca. 21.00 uur. 

    


